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Protokół z Walnego Zgromadzenia 

delegatów Polskiego Związku 

Warcabowego z dnia 15.08.2014  

 

W dniu 15 sierpnia 2014 roku od godziny 14:00 do 

18:00 trwało Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku 

Warcabowego, w którym uczestniczyło 15 poniżej przedstawionych delegatów: 

1. Damian Jakubik reprezentujący klub UKS Lokator Gniezno 

2. Sylwia Dęga-Zamrzycka reprezentująca klub GZ LZS Darłowo 

3. Danuta Skrzyńska reprezentująca klub MLKS Krajna Sępólno 

4. Eligiusz Jankowski reprezentujący klub UKS Pitagoras Pęgów 

5. Jolanta Jurusik reprezentująca klub OKS Sokół Wrocław 

6. Dariusz Trafny reprezentujący klub LUKS Zefir Janikowo 

7. Sylwester Flisikowski reprezentujący klub LKS Zuch Rychlik 

8. Grażyna Stańczuk reprezentująca klub LKS Olymp Błonie 

9. Andrzej Sargalski reprezentujący klub KSN Łuczniczka Bydgoszcz 

10. Jan Mamet reprezentujący klub LUKS Gry Logiczne Wronki 

11. Łukasz Kosobudzki reprezentujący klub MKS Mazovia Mińsk Mazowiecki 

12. Mariusz Ślęzak reprezentujący klub Czarna Damka Lututów 

13. Władysław Daliga reprezentujący klub UKS SW Jeziorany 

14. Jan Gnutek reprezentujący klub MGZ LZS Senet Janikowo 

15. Magda Pawłowska reprezentująca klub UKS Roszada Lipno 
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Oprócz wyżej wskazanych delegatów w Walnym Zgromadzeniu 

uczestniczyło jeszcze kilka poniżej wymienionych osób w charakterze gości bez 

prawa do głosowania: 

1. Jacek Pawlicki Prezes Polskiego Związku Warcabowego 

2. Bartosz Socha Wiceprezes Polskiego Związku Warcabowego 

3. Justyna Borkowska sekretarz Komisji Rewizyjnej 

4. Jan Kotek po przewodniczący Kolegium Sędziowskiego 

5. Natalia Sadowska z klubu MKS Mazovia Mińsk Mazowiecki 

6. Katarzyna Mederska z klubu UKS Pitagoras Pęgów 

7. Ewa Kosobudzka z klubu MKS Mazovia Mińsk Mazowiecki 

8. Arleta Flisikowska z klubu LKS Zuch Rychlik 

(Lista obecności z podpisami w załączeniu) 

Obrady Walnego Zgromadzenia delegatów były prowadzone według 

porządku obrad ustalonego 20 czerwca 2014 roku w Szczecinie. Poniżej zostaną 

przedstawione najważniejsze wnioski i uchwały prezentowane według 

wcześniej wspomnianego porządku obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad: 

W dniu 15 sierpnia 2014 roku Komisja Skrutacyjna w składzie: 

przewodnicząca Danuta Skrzyńska i sekretarz Justyna Borkowska 

stwierdziła, że przy udziale 15 przedstawicieli klubów lub okręgów 

Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego 

jest prawomocne do podejmowania Uchwał i Wniosków.  

Komisja Skrutacyjna złożyła przy tym odpowiedni protokół potwierdzający  

jej decyzję. 
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2. Uchwalenie porządku obrad: 

Uchwała numer 1/8/2014 o przyjęciu porządku obrad Walnego 

Zgromadzenia delegatów Polskiego Związku Warcabowego. 

Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego w dniu 15 

sierpnia 2014 po zapoznaniu się z porządkiem obrad w wyniku głosowania 

(jednogłośnie) postanowiło zaakceptować porządek obrad. 

(Porządek obrad z załączeniu) 

3. Wybór przewodniczącego oraz sekretarza: 

Uchwała numer 2/8/2014 o wyborze przewodniczącego Walnego 

Zgromadzenia delegatów Polskiego Związku Warcabowego. 

Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego w dniu 15 

sierpnia 2014 w wyniku głosowania (14 głosów za i 1 wstrzymujący) 

postanowiło wyłonić, jako przewodniczącą obrad Walnego Zgromadzenia 

delegatów kol. Magdę Pawłowską. 

Uchwała numer 3/8/2014 o wyborze sekretarza Walnego 

Zgromadzenia delegatów Polskiego Związku Warcabowego. 

Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego w dniu 15 

sierpnia 2014 w wyniku głosowania (jednogłośnie) postanowiło wyłonić, jako 

sekretarza obrad Walnego Zgromadzenia delegatów kol. Damiana Jakubika. 

4. Wybór komisji skrutacyjnej oraz uchwał i wniosków: 
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Uchwała numer 4/8/2014 o wyborze komisji skrutacyjnej 

Walnego Zgromadzenia delegatów Polskiego Związku 

Warcabowego. 

Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego w dniu 15 

sierpnia 2014 w wyniku głosowania (jednogłośnie) postanowiło przyjąć, że w 

skład komisji skrutacyjnej podczas obrad Walnego Zgromadzenia delegatów 

weszły dwie osoby: Danuta Skrzyńska i Justyna Borkowska. 

Uchwała numer 5/8/2014 o wyborze komisji uchwał i wniosków 

Walnego Zgromadzenia delegatów Polskiego Związku 

Warcabowego. 

Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego w dniu 15 

sierpnia 2014 w wyniku głosowania (jednogłośnie) postanowiło przyjąć, że w 

skład komisji uchwał i wniosków podczas obrad Walnego Zgromadzenia 

delegatów weszły dwie osoby: Jan Gnutek i Łukasz Kosobudzki. 

5. Sprawozdanie finansowe za rok 2013: 

Przewodnicząca obrad Walnego Zgromadzenia delegatów Polskiego Związku 

Warcabowego Magda Pawłowska udzieliła głosu aktualnemu Prezesowi 

Polskiego Związku Warcabowego Jackowi Pawlickiemu w sprawie omówienia 

sprawozdania finansowego Zarządu za rok 2013. Prezes Jacek Pawlicki 

przekazał każdemu z delegatów sprawozdanie z działalności Zarządu Polskiego 

Związku Warcabowego za rok 2013 w formie pisemnej oraz scharakteryzował 

działalność finansową Związku. Poruszył kwestię niejasności metod rozliczania 

się poprzedniego Zarządu, który sprawował tą funkcję do 5 maja 2013 roku. Ze 

słów Prezesa można było łatwo wywnioskować, że księgowość poprzedniego 
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Zarządu była prowadzona niestarannie, tudzież nie było jej wcale, co 

utrudniało, a nawet uniemożliwiało stworzenie spójnego sprawozdania 

finansowego Zarządu za rok 2013. Za pośrednictwem Prezesa Jacka Pawlickiego 

został powołany biegły rewident w celu zaopiniowania sprawozdania 

finansowego Związku. Po wykazaniu dwóch błędów technicznych w 

sprawozdaniu finansowym Zarządu biegły rewident zaopiniował pozytywnie 

sprawozdanie z działalności Zarządu Polskiego Związku Warcabowego za rok 

2013. 

6. Sprawozdanie merytoryczne z działalności zarządu za rok 2013: 

Przewodnicząca obrad Walnego Zgromadzenia delegatów Magda 

Pawłowska ponownie udzieliła głosu Prezesowi Polskiego Związku 

Warcabowego. Prezes Jacek Pawlicki rozpoczął od przedstawienia zmian, jakie 

zaszły w minionym roku w Polskim Związku Warcabowym. Zmiany te związane 

były głównie z powołaniem nowego Zarządu, w którym od maja 2013 roku 

działają całkowicie nowe osoby, z wyjątkiem pozostania na stanowisku 

wiceprezesa Bartosza Sochy. Prezes Jacek Pawlicki wyraził umiarkowane 

zadowolenie z pracy nowego Zarządu, jednak zauważył, iż wiele zadań jest w 

trakcie realizacji i potrzebny jest czas by zostały one odpowiednio 

zmodernizowane.  Jako jeden z największych sukcesów Zarządu w minionym 

roku Prezes wskazał na zorganizowanie wzorowych Mistrzostw Europy w 

Bielawie, które zostały uznane za jedne z najlepszych w historii Federacji 

Europejskiej. Prezes Jacek Pawlicki nie omieszkał również wskazać na kilka 

znaczących sukcesów naszych reprezentantów na arenie międzynarodowej. 

Kończąc swoją wypowiedź Prezes Polskiego Związku Warcabowego zwrócił 

uwagę na bierność Kolegium Sędziowskiego w wykonywaniu swoich 

obowiązków i brak chęci współpracy z Zarządem w 2013 roku. Poprosił 
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pełniącego obowiązki przewodniczącego Kolegium Sędziowskiego Jana Kotka o 

reakcję w tej sprawie. 

7. Sprawozdanie z działalności poszczególnych członków Zarządu: 

Każdy z obecnych członków Zarządu zaprezentował swoje przygotowane 

sprawozdanie z realizacji zadań pełnionej funkcji w 2013 roku. Jako pierwsza 

głos zabrała kol. Sylwia Dęga-Zamrzycka, która wykazała szereg udanych 

turniejów, w których pełniła rolę dyrektora turnieju. Następnie swoje 

sprawozdanie wygłosiła kol. Magda Pawłowska. Jako skarbnik Zarządu Magda 

Pawłowska w minionym roku była odpowiedzialna za rozliczanie 

poszczególnych turniejów pod egidą Polskiego Związku Warcabowego i z tej roli 

wywiązała się bez zastrzeżeń. Kolega Andrzej Sargalski, kolejny członek Zarządu 

w 2013 roku pomagał rozwinąć środowisko warcabowe wśród osób słabo 

widzących i niewidomych, organizując wiele owocnych turniejów i szkoleń dla 

tejże grupy warcabowej. Za sprawy techniczne w Związku, to jest: prowadzenie 

strony internetowej, ewidencje elektroniczną oraz kontakty międzynarodowe 

odpowiadał Wiceprezes Bartosz Socha. Na Walnym Zgromadzeniu delegatów 

nie obecni byli członek Zarządu Damian Reszka i były sekretarz Konrad Bieżyca, 

z tego względu nie została przedstawiona ich opinia odnośnie realizacji zadań w 

2013 roku. Na koniec wypowiedział się Prezes Polskiego Związku Warcabowego 

Jacek Pawlicki, który omawiał punkt po punkcie realizację swojego programu 

przedwyborczego. Większość zadań według Prezesa Jacka Pawlickiego jest 

realizowana w stopniu przyzwoitym. Natomiast są elementy takie jak: 

usprawnienie powoływania i szkolenia kadry Polski, czy sprawniejsza promocja 

warcabów w szkołach, w Internecie (również poprzez tworzenie cykli turniejów 

warcabowych), które jeszcze nie zostały zrealizowane. 
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8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej: 

Przewodnicząca obrad Magda Pawłowska udzieliła głosu przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej Danucie Skrzyńskiej, która przedstawiła sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej z działalności Zarządu Polskiego Związku Warcabowego w 

roku 2013. Jak zaopiniowała przewodnicząca Danuta Skrzyńska Komisja 

Rewizyjna działała w składzie: przewodnicząca Danuta Skrzyńska, 

wiceprzewodniczący Antoni Lewek i sekretarz Justyna Borkowska na podstawie 

informacji udostępnionych na oficjalnej stronie internetowej Polskiego Związku 

Warcabowego oraz materiałów przesłanych drogą elektroniczną. Komisja 

Rewizyjna stwierdziła brak naruszeń ze strony Polskiego Związku 

Warcabowego, jednakże wskazała na brak wystarczających danych finansowych 

i merytorycznych poprzedniego Zarządu działającego do maja 2013. Komisja 

Rewizyjna oceniła pozytywnie działanie aktualnego Zarządu w takich kwestiach 

jak: prawidłowe gospodarowanie finansami, działalność szkoleniową Związku. 

Natomiast wskazała, jako do poprawy bieżącą aktualizację strony internetowej 

Związku. Komisja Rewizyjna wnioskowała o przyjęcie sprawozdania Zarządu i 

Komisji Rewizyjnej oraz o udzielenie absolutorium Zarządowi, przyjęcie i 

zatwierdzenie bilansu z działalności finansowej. Komisja Rewizyjna przekazała 

swoje sprawozdanie z działalności Zarządu Polskiego Związku Warcabowego w 

roku 2013 w formie pisemnej. 

9. Sprawozdanie Kolegium Sędziowskiego: 

Przewodnicząca obrad Walnego Zgromadzenia delegatów Magda 

Pawłowska udzieliła głosu po przewodniczącemu Kolegium Sędziowskiego 

Janowi Kotkowi. Po przewodniczący Jan Kotek przedstawił sprawozdanie 

Kolegium Sędziowskiego, z powodu rezygnacji z końcem czerwca 2014 roku i 

nieobecności na Walnym Zgromadzeniu delegatów przewodniczącego 
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Kolegium Sędziowskiego Leszka Pętlickiego. P.O. przewodniczący Jan Kotek 

zwrócił uwagę na brak nominacji na sędziów turniejów krajowych przez 

Kolegium Sędziowskie po kontrowersyjnej nominacji na III Ogólnopolską 

Olimpiadę Młodzieży w Sportach Umysłowych. Wykazał zorganizowanie w 

minionym roku jednej Konferencji Sędziów Polskiego Związku Warcabowego, 

na której przyznano I klasę sędziowską dwójce osób na ich osobistą prośbę.  

Decyzja ta została uznana za nieważną z powodu niedopełnienia wielu 

istotnych kryteriów proceduralnych. P.O. przewodniczący Jan Kotek oznajmij, 

że na wspomnianej Konferencji Sędziów PZWarc podjęto pewne wnioski jak 

rozwiązać opisane problemy. Na koniec po przewodniczący Jan Kotek określił 

ilość aktywnych sędziów oraz z ubolewaniem stwierdził, że były przewodniczący 

Kolegium Sędziowskiego nie przekazał żadnych istotnych dokumentów z 

wyjątkiem sprawozdania z Konferencji Sędziów PZWarc. Całe sprawozdanie z 

działalności Kolegium Sędziów Polskiego Związku Warcabowego za okres od 

05.05.2013 do 15.08.2014 zostało przekazane w formie pisemnej. 

10.  Dyskusja nad sprawozdaniami 

Magda Pawłowska, jako przewodnicząca obrad przekazywała głos 

poszczególnym, zainteresowanym osobom wypowiadającym się w danych 

kwestiach. Dyskusja rozpoczęła się od sprawy udzielania norm sędziowskich, a 

w szczególności toczyła się debata, co zrobić ze wspomnianymi dwoma 

osobami, których normy na I klasę sędziowską nie zostały uznane. Pierwszej 

osoby z powodu nie dopełnień proceduralnych, natomiast drugiej z powodu 

braku odpowiednich dokumentów, których nie przekazał były przewodniczący 

Kolegium Sędziowskiego. Nie zostały podjęte żadne konkretne kroki, natomiast 

zgodzono się, że sprawą tą powinno rozwiązać i kierować Kolegium 

Sędziowskie. Następną kwestię nominacji sędziów na turnieje krajowe poruszył 
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Prezes Polskiego Związku Warcabowego. Prezes Jacek Pawlicki wskazał, że już 

przed III Olimpiadą Młodzieży Kolegium Sędziowskie nie wywiązywało się z 

powoływania sędziów na turnieje pod egidą PZWarc. Natomiast wykazał, że 

wspomniana Olimpiada była akcją prowadzoną przez Ministerstwo Sportu i tu 

Kolegium Sędziowskie nie było kompetentnym organem do nominowania 

sędziów na tą imprezę. Wnioskiem całej dyskusji była decyzja o odbudowaniu 

Kolegium Sędziowskiego, które w tamtym momencie składało się praktycznie 

tylko z jednej osoby po przewodniczącego Jana Kotka. Kolejnym omawianym 

aspektem było sprawozdanie Komisji Rewizyjnej, które przez niektórych 

delegatów zostało uznane za zbyt ogólne, jednak nie wzbudzało jakiś większych 

kontrowersji. W dalszej kolejności przewodnicząca obrad Magda Pawłowska 

udzieliła głosu delegatowi klubu LUKS Gry Logiczne Wronki Janowi Mametowi. 

Pan Jan Mamet miał ogromne pretensje do Związku o nie poinformowanie w 

formie pisemnej wspomnianego klubu o Walnym Zgromadzeniu delegatów. 

Pan Mamet twierdził, że klub, który reprezentuje nie posiada dostępu do 

Internetu i nie może śledzić decyzji Zarządu ukazanych drogą elektroniczną, za 

pomocą strony internetowej. Powołując się na Statut, stwierdził, że jest to 

niezgodne z przepisami. Głos w tej sprawie zabrał Prezes Jacek Pawlicki, który 

wytłumaczył, iż zgodnie z nowym Statutem jest to dopuszczalna i jedyna 

wymagana forma przekazu o Walnym Zgromadzeniu delegatów. Wszyscy 

delegaci oprócz Pana Jana Mameta byli zgodni, że forma elektroniczna jest tą, 

która im odpowiada, a Statut, na który powołał się Pan Mamet jest już 

nieaktualny. Pan Jan Mamet absolutnie nie zgadzał się w tej sprawie, a ponadto 

zarzucił Zarządowi prowadzenie nieczystych finansów, w których można znaleźć 

ukryte koszta. Jako, że po przejęciu niekompletnych dokumentów finansowych 

poprzedniego Zarządu, Prezes Jacek Pawlicki zajął się samodzielnym 

prowadzeniem finansów Związku i poświęcił na to dużo czasu i energii, by 



Polski Związek Warcabowy – Walne Zgromadzenie Delegatów 15.08.2014 

  

S t r o n a  10 | 15 

 

wszystko było klarowne i jawne, słowa Pana Mameta mocno go uraziły. Zaczęła 

się obustronna dyskusja między obu Panami, która czasami zmieniała się w 

kłótnie. Należy jednak zaznaczyć, iż Pan Jan Mamet zarzucając ukrywanie 

kosztów przez Polski Związek Warcabowy nie wskazał ani jednego konkretnego 

przykładu gdzie zostałoby popełnione przestępstwo finansowe.  

Prezes Jacek Pawlicki wraz z poparciem Zarządu zażądał od Pana 

Jana Mameta – delegata reprezentującego klub LUKS Gry Logiczne 

Wronki wskazania ukrytych kosztów, których miał rzekomo 

dopuścić się Polski Związek Warcabowy w formie pisemnej.  

Na te słowa Pan Jan Mamet opuścił Walne Zgromadzenie delegatów i już się 

więcej na nim nie zjawił.  

Z tego względu liczba delegatów Walnego Zgromadzenia 

zmniejszyła się z 15 do 14 osób. 

11.  Uchwała w sprawie absolutorium: 

Uchwała numer 6/8/2014 o udzielenie absolutorium w sprawie 

sprawozdania finansowego i merytorycznego Polskiego Związku 

Warcabowego. 

Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego w dniu 15 

sierpnia 2014 zapoznało się przedłożonym sprawozdaniem merytorycznym z 

działalności Zarządu za rok 2013 oraz zaopiniowanym przez biegłego rewidenta 

sprawozdaniem finansowym za rok 2013. Walne Zgromadzenie delegatów w 

wyniku głosowania (10 głosów za i 4 głosy wstrzymujące) postanowiło przyjąć 

przedstawione sprawozdania i udzielić absolutorium Polskiemu Związku 

Warcabowemu. 
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Po udzieleniu absolutorium Polskiemu Związku Warcabowemu 

przewodnicząca obrad Magda Pawłowska zarządziła 15 minutową przerwę w 

obradach. Walne Zgromadzenie w przerwie opuścił delegat klubu Czarna 

Damka Lututów Mariusz Ślęzak.  

Z tego względu obrady kontynuowano przy liczbie delegatów 

Walnego Zgromadzenia wynoszącej 13 osób. 

12.  Propozycja Kolegium Sędziowskiego wprowadzenia zmian w Kodeksie 

warcabowym dostosowującym przepisy krajowe do zmian w przepisach 

FMJD: 

Magda Pawłowska, jako przewodnicząca udzieliła głosu po 

przewodniczącemu Kolegium Sędziowskiego Janowi Kotkowi. Po 

przewodniczący Jan Kotek wskazał na jedną zmianę w Kodeksie Warcabowym, 

którą można by było wprowadzić w celu dostosowania kodeksu krajowego do 

przepisów FMJD. Zmiana ta dotyczyła zaproponowania remisu przez gracza, 

który uczestniczy w turnieju warcabowym przy tak zwanym czasie długim. 

Sporną kwestią była sytuacja, kiedy gracz proponuje remis po swoim 40 

posunięciu, czy też musi to zrobić po 40 posunięciach obu graczy. Prezes Jacek 

Pawlicki wnioskowałby sprawę tą poruszyć na Kolegium Sędziowskim. Jednakże 

propozycja została poddana pod głosowaniem i została przytoczona w 

następnym punkcie tego protokołu. 

13.  Dyskusja i głosowanie w sprawie zmian w Kodeksie: 

Uchwała numer 7/8/2014 o zmianie jednego punktu w Kodeksie 

Warcabowym dotyczącego proponowania remisu przez gracza w 

czasie partii. 
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Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego w dniu 15 

sierpnia 2014 po zapoznaniu się z propozycją zmian Kolegium Sędziowskiego 

jednego punktu w Kodeksie dotyczącego proponowania przez gracza remisu w 

czasie partii w wyniku głosowania (13 głosów wstrzymujących) nie podjęło 

żadnej wiążącej decyzji. 

14.  Projekt planowanych zmian w statucie PZWarc – dyskusja: 

Nie został zaproponowany żaden projekt zmian w statucie PZWarc, z tego 

względu nie odbyła się na ten temat żadna dyskusja. 

15.  Dyskusja (sprawy różne): 

Przewodnicząca obrad Magda Pawłowska pilotowała każdy z tematów, jaki 

został poruszony w czasie dyskusji o sprawach różnych. W czasie tej dyskusji 

została poruszona kwestia konieczności uczestniczenia w Seminariach 

Sędziowskich przez sędziów, przynajmniej jeden raz na dwa lata. Delegat klubu 

LKS Zuch Rychlik Sylwester Flisikowski wskazywał na niemożność uczestniczenia 

przez wiele osób w tych seminariach, z powodu pracy zawodowej niezwiązanej 

z aktywnością warcabową. Wniosek z tej dyskusji był jasny, starania o 

przygotowanie kalendarza seminariów ze znacznym wyprzedzeniem, by każdy z 

sędziów mógł dostosować swoje obowiązki zawodowe do uczestnictwa w 

przynajmniej jednym z seminariów w ciągu dwóch lat. Pan Sylwester Flisikowski 

poruszył również kwestię niejasności w nominacji kobiet dotyczącego 

uczestnictwa w turniej w Bacoli. Niejasność wynikała z niedoprecyzowania 

regulaminu i została bardzo szybko wyjaśniona.  Inny z delegatów 

reprezentujący klub LUKS Zefir Janikowo Dariusz Trafny rozpoczął dyskusję na 

temat niesportowych zachowań uczestników turnieju w czasie partii. Pan 

Dariusz Trafny przytoczył sytuację zawodniczki, która w niedawno odbytych 

Młodzieżowych Mistrzostwach Polski została jak twierdzi oszukana przez inną 
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zawodniczkę, poprzez niedozwolone zachowanie. W tej sprawie zabrali głos 

sędziowie tych zawodów, jak i po przewodniczący Kolegium Sędziowskiego, 

jednak była to sytuacja bardzo trudna do zweryfikowania po czasie. Jedynym 

remedium według większości zebranych na takie zaistniałe sytuacje jest 

uczulanie przez trenerów klubowych swoich zawodników o wzywanie sędziego 

w przypadku jakichkolwiek niejasności lub naruszeń. Kolejnym tematem do 

dyskusji był punkt w regulaminach zawodów dotyczący konieczności płacenia 

podwójnego wpisowego dla osób niekorzystających z oficjalnego 

zakwaterowania gwarantowanego przez organizatora. W tej kwestii wiele osób 

zabrało głos, między innymi kol. Sylwia Dęga-Zamrzycka reprezentująca klub GZ 

LZS Darłowo bardzo doświadczona osoba, jako dyrektor turnieju, organizująca 

najwięcej imprez warcabowych w ostatnim czasie. Pani Sylwia Dęga-Zamrzycka 

przytoczyła sporo sensownych argumentów za pozostawieniem tego punktu w 

regulaminach. Osobą, która wnioskowała o wykreślenie tego punktu był Pan 

Sylwester Flisikowski, który również miał zasadne argument przeciw takim 

zapisom. Postanowiono przekazać propozycję wykreślenie wspomnianego 

punktu do Komisji uchwał i wniosków. Istotną kwestią w czasie dyskusji o 

sprawach różnych był dalszy program szkolenia dzieci i młodzieży. Delegat 

klubu UKS SW Jeziorany Pan Władysław Daliga pytał o zasadność prowadzenia 

szkoleń dla najmłodszych przez osoby niemówiące w języku polskim i nie do 

końca znające faktyczny poziom adeptów warcabowych. W tym temacie 

wypowiedział się Prezes Jacek Pawlicki prosząc o zaufanie do wyboru ludzi, z 

którymi Polski Związek Warcabowy będzie współpracował i ocenę ich 

rezultatów. Cała dyskusja nad sprawami różnymi była długa i owocna, 

natomiast w protokole przedstawiono tylko najistotniejsze tematy i wnioski. 
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16.  Przedstawienie propozycji uchwał przez Komisję uchwał i wniosków: 

Komisja uchwał i wniosków złożyła tylko jeden wniosek oddany pod 

głosowanie i jeden wniosek niewymagający uchwalania. 

Uchwała numer 8/8/2014 o „podwójnym” wpisowego dla 

uczestników zawodów niekorzystających z oficjalnych hoteli 

mistrzostw. 

Walne Zgromadzenie delegatów Polskiego Związku Warcabowego w dniu 15 

sierpnia 2014 po zapoznaniu się z wnioskiem o zlikwidowanie „podwójnego” 

wpisowego w wyniku głosowania (5 głosów za i 7 głosów przeciw) postanowiło 

odrzucić przedstawiony wniosek. 

Wnioskiem Komisji uchwał i wniosków, który nie wymagał uchwalenia była 

kwestia zorganizowania kursu instruktorskiego – część specjalistyczna 

instruktor warcabowy. Polski Związek warcabowy przyjął ten wniosek do 

realizacji i wyznaczył do tego zadania kol. Damiana Jakubika przy współpracy z 

Wiceprezesem klubu UKS Lokator Gniezno Panem Leszkiem Łysakowskim. 

17.  Zamknięcie obrad 

Przewodnicząca obrad Magda Pawłowska w dniu 15 sierpnia 2014 roku 

zamknęła obrady Walnego Zgromadzenia delegatów. 

 
Protokół sporządził: 
 
 
 
Damian Jakubik  
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Porządek obrad – przyjęto zgodnie z pismem zwołującym WZD: 

 


